
Onderwerp Portefeuille
houder

Inhoud Behandeld in agenda Stand van zaken

Voordracht 
geactualiseerde 
datastrategie 
2021-2023

Stigter, E. Hr. Stigter: - in de voortgangsrapportage 
wordt teruggekomen op het voorstel van de 
PvdD om de achterliggende technieken 
openbaar te maken  - meldt dat er nog een 
commissie ethiek in het leven moet worden 
geroepen en hierbij zal de oproep van DENK 
zeker in acht genomen worden. Er volgt een 
terugkoppeling aan PS over het betrekken van 
niet digitaal onderlegde mensen.

Economie Financiën 
en Bestuur 14-06-
2021 9.a. ICT:  
Voordracht 
geactualiseerde 
Datastrategie 2021 - 
2023 (A-agenda EFB 
14-6-2021)

Voordracht 
provinciale 
deelname in 
Regionale 
Ontwikkelingsmaat
schappij

Zaal, I. Mw Zaal: GS vinden het verstandig om nu niet 
in te grijpen in bestaande instrumenten, maar 
naar de toekomst toe wordt ingezet op een 
vereenvoudiging van alle instrumenten 
bijvoorbeeld bij een nieuwe tranche of bij 
heroverweging van overeenkomsten. Zij zegt 
toe dat wanneer dat aan de orde is, in gesprek 
wordt gegaan met PS  Zij zegt toe dat 
tussentijdse specifieke ontwikkelingen met de 
commissie gedeeld worden, met name over de 
vraag of de doelstellingen worden 
gerealiseerd. Het beleidsplan wordt niet door 
PS vastgesteld, maar dat kan wel met PS 
besproken worden. GS zullen goed volgen of 
de ROM de doelstellingen gaat bereiken maar 

Economie Financiën 
en Bestuur 14-06-
2021 6.a. Voordracht 
Provinciale deelname 
in Regionale 
Ontwikkelingsmaatsc
happij (ROM) (A-
agenda EFB 14-6-
2021)



als aandeelhouder heeft men een goede positie 
en zal men deze positie inzetten om 
ontwikkelingen te beïnvloeden. In dat geval 
zullen GS terugkomen bij PS.

Brief Fossielvrij NL 
inz. ABP 
investeringen in 
Fossiele industrie.

Pels, Z. Na de brief van Fossielvrij zijn alle werkgevers 
in IPO-verband het gesprek aangegaan met 
ABP. De aangeboden toelichting van ABP over 
duurzame beleggingen werd door de 
meerderheid als onvoldoende beoordeeld. IPO 
heeft daarop besloten het verzoek aan ABP ter 
beoordeling voor te leggen aan de ZPW, 
samenwerking tussen publieke werkgevers 
(waterschappen en gemeenten). ZPW 
ondersteunt dit initiatief en stuurt half juni een 
brief aan ABP waarin zij wordt opgeroepen om 
duurzaam te gaan beleggen. Kopie van deze 
brief zal aan PS worden toegestuurd

Economie Financiën 
en Bestuur 22-04-
2021 5.b. ABP: Brief 
van Fossielvrij nl  inz  
ABP’s investeringen in 
fossiele industrie 
(verzoek van C- naar 
B-agenda).

Inkoopbeleid Mw. Pels zegt toe: . De vastgestelde 
inkoopkaders binnen het betreffende 
beleidsterrein zijn van toepassing en die zullen 
door GS voor PS in kaart worden gebracht  - 
Het is niet bekend wat de stand van zaken van 
klimaatneutraal bij andere provincies is, maar 
in het kader van de opgave voor overheden in 
het klimaatakkoord om in 2030 

Economie Financiën 
en Bestuur 22-03-
2021 10.d. Inkoop: 
Brief GS aan PS inz. 
Inkoopbeleid 2021-
2024



energieneutraal te zijn, zal zij bij de overige 
provincies navraag doen.

Datacenters 
Hollands Kroon

Zaal, I. De beantwoording van de schriftelijke vragen 
bevindt zich momenteel in de afrondende fase 
en zal aansluitend moeten worden vastgesteld. 
Deze zal derhalve op zeer korte termijn naar 
PS komen.  De voorzitter merkt op dat de 
strategie met betrekking tot de datacenters 
behandeld zal worden in de Statencommissie 
EFB.  Het is niet een discussie of de provincie 
bevoegd gezag is over de ruimtelijke 
ontwikkeling of dergelijke vraagstukken. Die 
komt later bij de Datacenterstrategie terug. De 
maatschappelijke kosten-batenanalyse komt 
aan de orde in de Datacenterstrategie, die naar 
verwachting binnen enkele weken naar PS 
wordt gestuurd en nog voor het zomerreces 
met Staten zal worden besproken.   Statenlid 
Kostic (PvdD) vroeg of ook de ecologische 
impact en natuurinclusiviteit in de 
Datacenterstrategie kunnen worden 
meegenomen, aangezien in de brief uitsluitend 
wordt gerept over waterverbruik, 
energieverbruik, ruimtelijke impact en de 
economische waarde. Staan GS daarvoor open? 
Gedeputeerde Olthof antwoordt dat er heel 
veel, waaronder ook de MKBA, in de 

Natuur Landbouw & 
Gezondheid 15-03-
2021 6.b. VTH taken 
/ Ruimte: C- naar B-
verzoek (SP) inz. 
datacenters Hollands 
Kroon (zie ag.pnt. 
17d), met uitnodiging 
van cie. RWK

De schriftelijke vragen zijn 
inmiddels beantwoord. De 
Datacenterstrategie wordt 
behandeld in EFB  
(gedeputeerde Zaal). Op 10 
mei 2021 heeft er een BOT 
overleg plaatsgevonden tbv 
de op te stellen 
datacenterstrategie. Deze 
wordt voor de zomer 
toegestuurd en na de zomer 
behandeld.



Datacenterstrategie zal worden meegenomen. 
Hij zal het verzoek van Statenlid Kostic (PvdD) 
meenemen en doorleiden naar zijn collega's 
die over de Datacenterstrategie gaan.

1 
begrotingswijzigin
g 2021

Pels, Z. Mw. Pels zegt toe: - in te stemmen met het 
voorstel om een keer naar het hele systeem 
van reserves te kijken. GS werken momenteel 
aan een verkenning om de financiering van de 
infrastructuur (het grootste programma in de 
begroting) meer inzichtelijk te maken voor PS.  
Deze zal op een apart moment besproken 
worden.

Economie Financiën 
en Bestuur 15-02-
2021 7.a. Financien, 
Infrastuctuur, 
Landbouw, Milieu: : 
Voordracht  Eerste 
begrotingswijziging 
2021 (A-agenda NLG 
8-2-2021, EFB en 
M&B 15-2-2021)

Bij behandeling jaarstukken 
2020 en kaderbrief 2022 in 
EFB van 14 juni 2021 is 
opgemerkt:  GS werken eraan 
om de kosten van de 
infrastructuur beter 
inzichtelijk te maken door 
middel van een financiële 
perspectiefnota, die overigens 
over meer onderwerpen gaat 
dan enkel mobiliteit, zoals 
klimaat en rekening rijden.  
Die perspectiefnota zal met PS 
gedeeld worden.

Actieagenda 
circulaire economie 
2021-2025

Pels, Z. 
Zaal, I.

Gedeputeerde Pels zegt dat samen met 
gedeputeerde Zaal zal voor de volgende 
verkiezingen gereflecteerd wordt op de 
verhouding van de circulaire agenda tot de 
economische agenda zodat de volgende 
periode hier een standpunt over kan worden 
ingenomen .  Mw. Zaal zegt toe: -  bij de 
actualisatie van de agenda Onderwijs en 

Economie Financiën 
en Bestuur 18-01-
2021 5.a. Circulaire 
Economie:  Concept-
Actieagenda Circulaire 
Economie 2021-2025



Arbeidsmarkt wordt de vraag van GL hoe     
ervoor wordt gezorgd dat mensen door 
omscholing de kans krijgen om zinvol deel te     
nemen aan de maatschappij meegenomen.

Kop werkt! Zaal, I. Programma loopt af.  hr. Van der Hoek zegt 
toe dat het onderwerp terugkomt op de 
agenda van de commissie na afronding van de 
effectrapportage (maatschappelijke en 
economische effecten) en de evaluatie van het 
ambitiedocument en evaluatie governance. Het 
jaarverslag 2020 staat op de c-agenda van de 
commissie EFB van 14 juni 2020.

Economie Financiën 
en Bestuur 20-01-
2020 7.a. De Kop 
Werkt! 
Voortgangsrapportag
e 2019, 
Jaarprogramma 2020

Aan de evaluatie van het 
ambitiedocument en evaluatie 
governance wordt nu gewerkt. 
De effectrapportage wordt 
circa 1 jaar uitgesteld. In 
2021 wordt dit te samen aan 
de commissie aangeboden. 2e 
tranche jaarprogramma 2020 
is behandeld in  EFB van 18 
januari 2021. Toezegging 
mw. Zaal bij deze 
behandeling: GS geen 
voorstander van verlenging 
huidige 
samenwerkingsovereenkomst. 
Samenwerking wel van groot 
belang en zal op andere 
manier worden vormgegeven. 
Zodra op basis van een 
integrale benadering er 
nieuwe overeenkomsten 
worden afgesloten, komen GS 
terug bij PS, maar eerst 



moeten de lopende projecten 
worden afgerond en moet de 
effectrapportage worden 
afgewacht.

Voortgang 
beleidsnotitie Sport

Pels, Z. Het aanbieden van plantaardige maaltijden en 
snacks in de kantine zal wederom bij de 
eerstvolgende kennissessie via Sportservice 
onder de aandacht gebracht worden.  De focus 
op natuurinclusiviteit kan bij een volgende 
ronde aan de orde komen, aangezien het 
huidige budget daarvoor onvoldoende is.

Economie Financiën 
en Bestuur 18-01-
2021 5.b. Sport: Brief 
GS aan PS inz. 
Voortgang 
Beleidsnotitie Sport

Motie 42 
herstelfonds (stand 
van zaken na cie 
EFB 22 maart 
2021)

Pels, Z. Bij de behandeling van de 2e tranche op 14 
juni 2021 is opgemerkt: Gedeputeerde Pels 
zegt toe om innovaties water en geothermie bij 
het rekeningresultaat te betrekken. Er is nog 
geen verhouding bekend tussen 
gesubsidieerde en niet gesubsidieerde 
culturele instellingen want men is nog bezig 
met uitwerking van de maatregelen uit de 
tweede tranche. Bij een volgende update zal 
hier inzicht in gegeven worden.  Eerder 
toegezegd: -  Verkend wordt of een relatie  
kan worden gelegd met kengetallen uit de 
impactanalyse,      die dient als terugkoppeling 
op  de jaarrekening

Economie Financiën 
en Bestuur 26-10-
2020 4.a. 
Economie/duurzaamh
eid: Brief GS aan PS 
inz. raamwerk voor de 
uitvoering van motie 
42: economische 
herstel en 
duurzaamheidsfond 
(Het genoemde doel 1 
in de brief (muv 
bedrijventerreinen op 
B-agenda cie RWK 
19-10-20 en de 

Raamwerk en 1e en 2e 
tranche zijn met PS 
besproken.



overige doelen (met 
bedrijventerreinen uit 
doel 1) op b-agenda 
EFB 26-10-20)

Initiatiefvoorstellen 
Forum voor 
Democratie tot 
wijzigen 
Referendumverord
ening

Zaal, I. GS zullen pogingen tot referenda  monitoren 
en waar mogelijk, obstakels bespreekbaar 
maken in de commissie  Mw. Zaal  geeft aan 
dat op basis van de motie van FvD is al een 
communicatietraject gestart, voorgesteld wordt 
na te gaan wat dit heeft opgeleverd alvorens 
weer een nieuw traject te starten. Zodra de 
digitale mogelijkheid aanwezig is, zal hierover 
gecommuniceerd worden.  Bindend correctief 
referendum agenderen in commissie  zodra de 
Grondwetswijziging dat mogelijk maakt

Economie Financiën 
en Bestuur 28-09-
2020 9.a. 
Initiatiefvoorstellen 
tot  wijziging 
Referendumverordeni
ng van Forum voor 
Democratie en advies 
van GS over de 
initiatiefvoorstellen

Zie ook gestelde Statenvragen 
115-2020 van FvD Vraag over 
kosten is schriftelijk 
beantwoord en  geagendeerd 
op C-agenda EFB 18 januari 
2021.

Agenda weerbaar 
Noord-Holland

Dijk van, A. - Met de QuickScans wordt gewoon 
doorgegaan want het streven is hier zoveel 
mogelijk gemeenten op aan te laten sluiten. PS 
zullen hier regelmatig over geïnformeerd 
worden.  - Er wordt in ieder geval ingezet op 
het vergroten van de interne weerbaarheid 
waarover teruggekoppeld zal worden en waar 
nodig, wordt ingezet op het vergroten van de 
eigen weerbaarheid.

Economie Financiën 
en Bestuur 18-06-
2020 13.a. Bestuur: 
Brief GS aan PS inz. 
Concept-Agenda 
Weerbaar Noord-
Holland

De CdK zal over de voortgang 
van de agenda ten minste 1x 
per jaar aan de Staten 
rapporteren (los van de P&C-
cyclus.  Eerste 
voortgangsrapportage 
september 2021. Zie ook brief 
C-agenda EFB 18-1-2021



Gemeenschappelijk 
Orgaan Hollandse 
Waterlinies

Pels, Z. - de verbinding wordt voor de lange termijn 
aangegaan en jaarlijks wordt aan PS een 
jaarrekening, jaarverslag en kadernota 
voorgelegd, dat is het moment om er met 
elkaar over te spreken.  -  Mw. Pels  stelt voor 
om – gezien het feit dat het een nieuwe vorm 
van samenwerking betreft – er de komende tijd 
vaker met elkaar over te spreken. Een goed 
moment is het bespreken van het nieuwe 
beleid van Noord-Holland voor de Stelling van 
Amsterdam dat aan het eind van het jaar aan 
PS wordt toegestuurd. Dit is een goed moment 
voor PS om aanvullende kaders mee te geven 
aan GS.

Economie Financiën 
en Bestuur 18-06-
2020 15.a. Erfgoed:  
Voordracht Oprichting 
Gemeenschappelijk 
Orgaan Hollandse 
Waterlinies

Behandeling waarschijnlijk 1e 
kwartaal 2022 (zie brief C-
agenda EFB 18-1-2022). Mw. 
Pels heeft technische briefing 
aangeboden over dit 
onderwerp. Deze zal 6 
september 2021 worden 
gehouden.

Kaderbrief 2021 
(behandeld in EFB 
15/6 en PS 
29/6/2020)

Pels, Z. 1. Aandacht voor operat. doelen: mw. Pels wil  
eerst het gesprek aangaan met PS , via de 
Rekcie. Ook over de indicat. zal zij in gesprek 
gaan met PS  2. Impactanalyse: gekeken zal 
worden naar de impact van jaarrek. 2019. In 
najaar komt GS met 1e concept van 3 
programma's uit  begroting om te toetsen of 
dit de imp.analyse is waar om gevraagd wordt. 
Met PS  wil zij kijken hoe van verantwoording 
bij jaarrek. toegewerkt kan worden naar 
begroting  Ook zal er hier een koppeling 
gemaakt worden met de indicatoren. 3. 8-
jaarsperspectief: brengt op zich weinig. 

Economie Financiën 
en Bestuur 15-06-
2020 4.b. Voordracht 
Kaderbrief 2021

1. Een eerste verbeterslag in 
de indicatoren is gerealiseerd 
in begroting       2021  
rekeningencie Plus is gaat dit 
oppakken. 2. Impactanalyse: 
uitgesteld naar voorjaar 2021 
(brief GS inz. voortgang 
ontwikkeling impact analyse 
staat op c-agenda's van alle 
commissies in maart 2021) Bij 
behandeling kaderbrief 2022 
in EFB 14/6/2021 is 
opgemerkt: Het zal helaas 



Effecten verschillende keuzes rijk over 
belastinggebied en provinciefonds kunnen in 
scenario's worden gezet en gedeeld worden 
met PS

niet lukken om PS al voor de 
zomer te informeren over de 
indicatoren, dat vindt na de 
zomer plaats gelijktijdig met 
de begroting 2022 met een 
eerste brief over de 
afwegingen van de 
indicatoren (gekoppeld aan de 
brede welvaart) zodat de 
rekeningencommissie en deze 
commissie input kunnen 
geven. Pas bij de begroting 
2023 wordt verwacht een 
finale versie met een volledige 
integratie van indicatoren 
voor te kunnen leggen

Actualisatie 
Cultuurbeleid

Pels, Z. Diversiteit wordt aan de voorkant al 
meegenomen bij de informatievoorziening. Zij 
stelt voor om met de sectoren te bespreken 
hoe PS betrokken kunnen worden bij de 
rondetafelgesprekken. In de uitwerking zal zij 
hierop terugkomen.  Gezien de heroverweging 
is een accentverschuiving zeker mogelijk ten 
aanzien van hoe men zich met de taken en 
bevoegdheden verhoudt tot de cultuur.

Economie Financiën 
en Bestuur 20-01-
2020 10.a. Cultuur: 
Brief GS inz. 
actualisering 
cultuurbeleid (brief 
wordt geagendeerd 
bij de rondvraag van 
mw. Pels EFB 20-1-
2020).

Laatste planning: zie brief B-
agenda EFB 31-8-2020 22 
maart 2021: BOT overleg 
11.00 uur tot 12.30 uur 27 
september 2021: 
discussienotitie 29 november  
2021: voordracht 
actualisering cultuurbeleid 13 
december 2021: vaststelling 
actualisatie vaststellen in PS   
Bij actualisatie ook in de 



discussie de voorstellen uit de 
initiatiefvoorstellen SP over  
Steunpunt monumenten en 
Archeologie meenemen. Mw. 
Pels zegt tevens toe de 
eventuele meerkosten voor 
het steunpunt alsdan in beeld 
te brengen.

Dierenwelzijn 
meenemen bij 
evenementenspons
oring

Zaal, I. Hr. van der Hoek zegt toe: - PS inzage te 
geven in de wijze waarop dierenwelzijn wordt 
vertaald in afspraken in sponsorcontracten  - 
na 3 jaar een evaluatie plaatsvindt maar 
tussentijds zal PS jaarlijks via een 
voortgangsbrief worden geïnformeerd over de 
ontwikkelingen zodat de effectiviteit getoetst 
kan worden en de regels kunnen worden 
aangescherpt.

Economie Financiën 
en Bestuur 20-01-
2020 7.b. Afdoening 
motie 74-2019: 
dierenwelzijn 
meenemen bij 
evenementensponsori
ng en door GS 
vastgestelde 
uitgangspunten 
evenementensponsori
ng 2020-2023

In EFB van 18 januari 2021  is 
de eerste voortgangsbrief 
besproken.

Waarderingskaart 
Stolpboerdeijen

Pels, Z. Daadwerkelijke uitwerking waarderingskaart 
zal in eerste kwartaal 2021 in commissie 
terugkomen. Hierin wordt gezocht naar een 
mengvorm van opties 2 en 3. Bij 
ontwikkelingen in de waarderingkaart zal mw. 
Pels mondeling/schriftelijk mededelingen te 

Economie Financiën 
en Bestuur 20-01-
2020 9.b. 
Monumenten: Brief GS 
aan PS inz. Noord-
Hollandse 

Zie GS brief C-agenda EFB 14 
juni 2021. Onderzoek is nog 
niet afgerond. Wel zal het 
onderzoek klaar zijn wanneer 
de discussie actualisatie 



doen. Er zal ook een terugkoppeling worden 
gegeven hoe gemeenten hiermee om willen 
gaan.

waarderingskaart voor 
stolpboerderijen (B-
agenda EFB 20-2-
2020)

cultuurbeleid besproken 
wordt in EFB van  27/9/2021

Ontslagen bij Tata 
in relatie tot 
werkgelegenheid in 
duurzaamheidssect
or

Zaal, I. De hr. Van der Hoek  stelt voor eerst de gang 
van zaken bij Tata af te wachten zodat 
duidelijk wordt welke functies gaan vervallen 
en daarna actie te ondernemen om te kijken of 
er een match kan worden gevonden bij de 
invulling van technische vacatures. Hij zal PS 
daarover informeren zodra er meer 
duidelijkheid ontstaat.

Economie Financiën 
en Bestuur 02-12-
2019 4. Rondvraag 
portefeuille dhr. Van 
der Hoek  en 
terugkoppeling 
deelname 
gemeenschappelijke 
aangelegenheden en 
Europa (naast de 
rondvraagpunten kunt 
u hier ook korte 
vragen over de tot de 
portefeuille van de hr. 
Van der Hoek 
behorende punten uit 
de c-agenda stellen)

22-1-2020: Indien er 
ontwikkelingen zijn worden 
deze gemeld.

Mogelijkheden 
tussentijdse 
begrotingswijzigin
gen nazorgheffing 
stortplaatsen na 

Pels, Z. Mw. Pels  zegt toe de commissie te informeren 
zodra de consequenties van het onderzoek 
bekend zijn. Mochten de effecten heel erg 
groot zijn, dan zal de commissie tijdig met een 
brief van GS via de B-agenda geïnformeerd 

Economie Financiën 
en Bestuur 02-12-
2019 7.c. Voordracht 
vaststelling 
tarieventabel 2020 

Verwacht wordt in december 
de parameters definitief te 
kunnen vaststellen en na 
afronding van het onderzoek 
eind januari 2021  zal hierop 



afronding 
onderzoek Asset 
Liability 
Managementstudie 
inz. te hanteren 
rekenrentes

worden. Zij verwacht de resultaten van het 
onderzoek in februari 2020 te kunnen 
voorleggen.

nazorgheffing 
stortplaatsen 2020

terugkomen worden (maart 
2021)

Pallas Zaal, I. Gedeputeerde Bond heeft al toegezegd dat 
zodra er meer informatie bekend is over 
private investeerders, hij PS onmiddellijk zal 
informeren. Dat geldt ook voor de informatie 
over het op hetzelfde niveau brengen van de 
provinciale lening als die van het Rijk en het 
besluit hierover vanuit Den Haag.

Economie, Energie & 
Bestuur (2015-2019) 
26-11-2018 3. 
Vaststelling van de 
agenda, het verslag 
van de vorige 
vergadering, lange 
termijn agenda en 
moties- en 
toezeggingenlijsten 
(de lijst met moties 
zal volgende week 
worden toegevoegd)

EFB 14 juni 2021 rondvraag: 
GS zijn over de lening in 
gesprek met het ministerie en 
na het besluit van het Rijk 
zullen diverse scenario’s voor 
de lening in kaart worden 
gebracht. In het najaar 
worden PS hierover 
geïnformeerd. Voorafgaand 
aan EFB van 29/11/2021 zal 
een technische briefing over 
Pallas worden gehouden.  
Voorafgaande aan de 
vergadering van 15 februari 
2021 heeft een technische 
briefing plaatsgevonden en is 
het onderwerp besproken op 
de B-agenda. Zie ook 
Statenvragen van de hr. 
Hartog van de VVD 123-2020. 
PS zullen op de hoogte 



worden gehouden van de 
stand van zaken. Zie ook brief 
C-agenda EFB 22-4-2021:  
Brief GS aan PS waarbij de 
brief van Minister Van Ark aan 
de Tweede Kamer over 
Voorzieningszekerheid van 
medische isotopen wordt 
toegestuurd  Zie ook brief op 
c-agenda EFB 15-6-2020 
Lening Rijk en provincie zijn 
op hetzelfde niveau gebracht 
(zie GS brief van 10/12/2018, 
C-agenda EEB 21 januari 
2018). Zie ook brief GS van 12 
maart 2019 Stand van zaken 
Pallas op ingekomen 
stukkenlijst PS van maart 
2019. Zie ook brief GS aan PS 
van 5 juli 2019 over private 
investeerders (ingekomen 
stukkenlijst PS  van juli 2019). 
24/2/2020  technische 
briefing voortgang Pallas en 
mogelijkheid om in de 
vergadering naar aanleiding 
hiervan politieke vragen te 



stellen. 31-8-2020: brief GS 
over uitstelt terugbetaling 
lening op B-agenda. 
Voorafgaande aan de 
vergadering van 31-8-2020 
een technische briefing Pallas.

Tweede/derde 
voortgangsrapport
age strategische 
economische 
agenda

Zaal, I. Mw. Zaal zegt toe: Arbeidsmarkt is een heel 
belangrijk thema en een urgente noodzaak 
voor de betrokkenheid van de provincie, met 
name op de mismatch tussen vraag en aanbod, 
zowel gericht op aansluiting 
onderwijs/arbeidsmarkt, van werk naar werk 
als intersectorale mobiliteit. In deze agenda 
staat weinig vermeld over arbeidsmarkt en 
onderwijs, reden hiervoor is het feit dat naast 
de economische uitvoeringsagenda, de visie 
Arbeidsmarkt en Onderwijs van kracht is. Ook 
hiervoor is een andere situatie ontstaan die 
noodzaakt tot een actualisatie, die dit jaar aan 
PS zal worden voorgelegd om input te leveren. 
Naast een goede arbeidsmarkt is de 
energiestructuur van groot belang. Men is 
voortdurend in gesprek met partijen rondom 
Schiphol om dit op te lossen, dat was ook al 
het geval toen code oranje van kracht was. 
Wanneer een oplossing bereikt wordt, dan 
worden PS geïnformeerd. Alle thema’s die door 
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aan PS inz. Tweede 
Voortgangsrapportag
e Uitvoeringsagenda 
economie 2016-2019 
(B-agenda EEB 26-
11-2018)

Voortgangsrapportage is 15 
februari 2021 behandeld in 
EFB.   Expertmeeting heeft op 
11 maart 2021 
plaatsgevonden  en de nieuwe   
Uitvoeringsagenda Economie 
2021-2023  zal in  op 6 
september 2021 worden 
geagendeerd. De visie  
Arbeidsmarkt en Onderwijs 
zal op 27 september worden 
geagendeerd. Voorafgaand 
aan de vergadering van 6-9-
2021 zal  een technische 
briefing worden gegeven door 
de werkambassadeur. Zie ook 
GS brief op c-agenda EFB 14-
6-2021 inz. agenda 
werkambassadeur.



de commissie worden aangedragen voor de 
geactualiseerde agenda, worden hierin 
meegenomen, zoals elektrificering, dat is een 
belangrijk thema


